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Environmental Pollution
the problem of pollution， cause， artificial substances， release， waste products， industrial production， consumption of goods， bring it under control， agriculture， chemicalsubstancea。
Environmental Pollution
I read a piece of news recently。 It says that in Japan marly businessmen ave selling fresh air to customers。and now it is becoming more and more popular。 Why? --Fresh air is getting less and less in Japan， and so is it in the U。 S。 A。
In fact， environmental pollution is a very serious problem the whole world is facing。
it is mainly caused by the waste products released from artificial substances， industrial
production and increased consumption of goods。 Bedsides， the use of chemical substances
in agriculture also causes environmental pollution。Look at the sky， you can see that dense smoke is being released from the high and big chimneys; those dirty and poisonous substances are flowing into the rivers that we use for drinking water and millions of tons of waste products are heaping around us。
How to change this condition? More and more countries are trying to work out some effective means to bring it under control， but no great success has been made。
环境污染
最近我读了一则消息说在日本，许多商人向顾客出售新鲜空气，现在这种情况越演越烈。为什么呢? 因为在日本新鲜空气越来越少，在美国也是如此。
事实上，环境污染是整个世界正在面临的一个严重问题。这主要是由于人造物质，工业生产过程当中所产生的废料以及消费商品的增长造成的。另外，在农业中使用化学物品也造成了环境污染。看看天空，你可以看到浓烟从高大的烟囱中释放出来，这些脏而有毒的物质流入我们赖以饮水的河流，数百万吨废物正堆积在我们周围。
怎样改变这种状况呢？越来越多的国家正在试图拟定出一些有效措施控制环境污染，但至今成效不大。
如何读大学英文作文范文 第二篇
University is the place where dreams begin; in order not to make this dream fail at graduation, we must plan and spend college life with a mindset that we start with. University is also the most concentrated period in our life, which can take advantages and avoid weaknesses, which can be torn away for a long time. So if his university is obscure and indifferent, he will not really understand the meaning and function of University. Because once the passion of youth is lost, it will never be found, so the university must and do it and cherish it.
A university is the beginning of the other three years of university is an important year, so the first step to enter university to go to the other, so that it can lay the foundation for three years, I believe as long as the time step, can be increased step by step, step by step. All because of xxxdream sail!xxx
Less than that, the university is another new starting point for our life. It is the University of real significance. It is the most important journey of every fortunate university student. This route is composed of three broad steps and numerous thin brick tiles, which is our young and cold youth. However, how to deal with the first step of the University. The big one is now each just entering college students thinking, the feelings of regret.
The first is the beginning of the good end, but also the sign of the end. The great one is the same as many of our circumstances, only once, and the beginning of this is that it has the influence of winning and even the meaning of the decision.
There is an essential difference between a university and a high school. Here, you will find that you are more free, more dominant, and completely control your life. Because of this, we are more likely to be confused and easier to lose our direction. Sometimes we don\'t know what we are pursuing.
The goal of life is the navigation mark of the road of life, and it is the motive force of the progress of life. After losing my time for a long time, I initially established my university\'s aim of struggle by communicating with senior students and communicating with teachers. I decided to be a compound talent with high ideological awareness, good psychological quality, good professional skills and strong ability to work through three years of college study. This is also a requirement for college students in the new century.
The goal is established, and our students have regained a constant source of motivation. Because I am very interested in English, I have English as a breakthrough to improve oral English ability, I get rid of the bad habit of sleeping in, every morning in the campus to read English loudly, xxxxxx Crazy English Greeting of every tree and bush. Through hard work, academic achievements have been gradually improved.
College life is a long way of life, and it is also a piece of music of the song of life. This passage, even short, is long, and the movement may be beautiful and sad. Although my college life has just begun, I believe it will be full of happiness.
Finally, I am here to wish you all the best to work together, to make progress together, to accumulate more experience, and to make a better way for you.
大学，是梦开始的地方；为了不使这个梦在毕业时落空：那我们就要用一种认终为始的心态去规划与度过大学生活。大学也是我们人生中最集中的可以扬长避短的时期，早可以尽情折腾的时期，所以如果谁的大学默默无闻了，平平淡淡了，那他就没有真正的理解大学的含义与作用。因为一旦失去青春的激情，便永远也找不到了，所以大学一定要且行且惜！
大一是大学的开端，是影响大学其他三年的`重要一年，所以这进入大学的第一步要走好，这样才可以为其他的三年打下基础，我时刻坚信只要做到了步步为营，就能步步升高，就能步步为赢。一切只因“当梦想扬帆起航！
不如大学，是我们人生的另一个新起点，是真正意义的大学，是每个幸运的大学生生命中最重要的旅程，这一路由三个宽阔的台阶和无数的细砖碎瓦组成我们年轻的凛冽和青春岁月！然而，该怎么应对大学的第一个台阶。大一是现在每个刚进入大学的同学所思考的，所怅惘的。
大一，是开始的良端，也是完结的预兆。大一和我们的许多境遇一样，只有一次，而这个开始是有着制胜的影响甚至决定意义！
大学和中学有着本质的区别，在这里，你会发现，你更自由了，更有主宰权了，完全掌控着自己的生活！也因为如此，我们更容易迷茫，更容易失去方向，有时候都不知道自己到底追求的是什么？
人生目标是人生道路的航标，是人生前进的动力。在自我迷失一段时间以后，我通过与高年级同学的交流以及与老师的沟通，初步确立了我的大学奋斗目标：全面发展。我决定通过大学三年的学习成为思想觉悟高，心理素质好，专业技术精，工作能力强的复合型人才。这也是新世纪对大学生的要求。
确立了目标，我们学生重新获得了源源不断的动力。因为对英语很感兴趣，我便以英语为突破口，为提高英语口语能力，我改掉了睡懒觉的坏习惯，每天早上在校园里大声地朗诵英语，用”疯狂“英语问候校园的一草一木。通过努力，学习成绩开始逐步提高。
大学生活是漫漫人生路的一个阶段，也是人生之歌的一个乐章。这段路即使短暂的，也是漫长的，这个乐章既可能是优美动听的，也可能是遗憾苦涩的。虽然，我的大学生活才刚刚开始，但我相信它会是充满快乐的。
最后，我在这里拜祝大家共同努力，共同进步，多多积累经验，让自己能走好以后的路。
如何读大学英文作文范文 第三篇
I am so looking forward to my college life. I have pictured it thousands of times in my mind. The free lifestyle and lively parties are always appearing my mind. The great expectation of campus life endows me a lot of passion to keep study. After two years’ study, I would find my lifestyle.
我很期待我的大学生活，我已经在脑海中想象过成千上万次了。自由的生活方式、多姿多彩的聚会总是在我的脑海中出现。对校园生活的巨大期待使我对学习充满了热情。经过两年的学习，我找到了自己的生活方式。
The first thing for me is to learn more knowledge. Most students find a way to release themselves and skip or sleep in the class. They think study is just the task, so they give up improving themselves and take part in all kinds of activities, which bring them great joy. The wrong conception about college stage makes most students miss the best time to equip themselves with skills. I realize my job and dare not to loose study.
对我来说，最重要的事情就是学习更多的知识。大多数学生都会想办法在课堂上放松自己、翘课或睡觉，他们把学习当成是任务，所以他们放弃自我提升，只顾着参加各种各样让他们开心的活动。大学阶段的错误观念使大部分学生错过了学习技能的最佳时机。我知道自己的责任，不敢放松学习。
The second thing for me to learn is to make friends by joining activities. I am a shy girl, but inside my heart, I am so eager to make more friends, so I choose to join many activities in the spared time. I learn dancing and playing tennis. The lucky thing is that I know many nice people and we become good friends, who make my college colorful.
如何读大学英文作文范文 第四篇
With the development of technology, more and more electric books are used by people; in the meantime, many people still read traditional books. I think both of them have their own advantages and disadvantages.
Electric books and traditional books can be very different from each other. Electric books are light to carry, and they are so pers that you can read them on your mobile phone, MP4. To the contrary, the quality of traditional books can be well guaranteed. Moreover, most of electric books are network novel, and most of traditional books are professional books. Many people enjoy reading traditional book. Finally, if you read the electric book too long, you will feel dizzy with agitation. So reading the traditional books can make you healthy.
However, they have one thing in common that is they provide us knowledge. I think they will develop better in the future to make up their disadvantages.
随着科技的发展，越来越多的人使用电子书;与此同时，很多人仍然在看传统书籍。我觉得两者都有优点和缺点。
然而，他们有一个共同点，那就是他们为我们提供知识。我觉得他们未来会发展得更好来弥补其缺点。
如何读大学英文作文范文 第五篇
If we have a book ,we will not be felling of being longly
When I\'m free or in trouble, I always take out a book and read quietly.
In no time, I\'ve put my heart into it so that I\'ll forget all the troubles. It\'s in this way that I\'ve formed the habit of reading in any time.
Little boys as I was, I was interest in picture books and storybooks.
I was struck by them. No sooner had I entered the middle school than I began to read novel, plays, essays and so on.
I found I could get much from them.
Little by little I took great interest in literature and last term I won the first prize in the composition contest among middle-school students in Zhe Jiang.
Reading “The Emperor\'s New Clothes”, I had to let out a burst of laughter over his fool. “The Little Match Girl” couldn\'t keep me from crying for her misery. “ Robinson Crusoe” took me into a strange world full of danger.
And I was also deeply impressed by Helen Keller\'s patience and perseverance… Besides these, books also tell me other thing -how to be a man and how to tell the difference between right and wrong.
In a word, good books can make me know what I didn\'t before. So I think of a good book as my best friend.
I\'ll never forget this famous saying,“ Good books are best friends who never turn their backs upon us.
如何读大学英文作文范文 第六篇
Nowadays more and more people choose to work freelance instead of work for somebody else. It is a shame to work freelance in the old days, people would said that the one who are self-employedis a lazy man, and this kind of job is not security, they fear of instability. However,the conception is changed, work freelance has been widely accepted by public,me included.
现在越来也多的人选择做自由职业者而不是为某人工作了。在以前自由职业者是令人羞耻的，人们会说这种人很懒，还有这种工作没保障，他们害怕不稳定。然而，现在观念改变了，自由职业者已经被广泛地接受了，包括我。
In the first place, one of the biggest advantages of work freelance is that you are the master of your time. Once you areself-employed, you are able to manage your time by your own wish. You do not have to get up very early in the morning, especially in a cold winter morning,and take a crowded bus in case you will not late for work, which links directly to your salary. For me, I would love to stay home in my pajamas rather than fight through traffic so I can sit in a cubicle all day.
第一，自由职业的最大优势就是你是你时间的主人。一旦你当了自己的老板，你就可以按照自己的意愿去管理你的时间。你不必每天早上早早起床，尤其是在寒冷的冬天早晨，又去挤公车，省的自己迟到，这直接关系到你的工资。就我来说，我宁愿穿着睡衣在家里也不要艰辛地挤公车然后在办公室的小格子里闷一天。
In the second place, work freelance is awonderful gift for an introvert. As you can see, if you are working outside,you can not avoid to working with others. It might be hard to deal with different people in the office. There is one more thing that you can not avoid,which is your social duties, drinking and eating. You can’t say no to this, or you will said bye to your job. As we know, too much food or wine is not good for our body, but as long as the cline feels happy, no one will care too much of their body.
第二，自由职业是给内向的人一份美好的礼物。就像你所见到的，如果你在外面工作，你无法避免和其他人打交道。在办公室和不同的人相处会很难。还有一件事你也无法避免，那就是交际应酬，喝酒吃饭。你不能对这个说不，不然你就对你的工作说拜拜吧。像我们所知道的，过量饮食喝酒对我们的身体不好，但是只要客户觉得高兴，谁管得了那么多身体呢。
To sum up, each type of work style has its own advantages and disadvantages, it is your choice. I think working should bea happy thing, if it isn’t, your life will be a sadly hell.
总而言之，每种工作方式都有自己的优势和劣势，这是你的选择。我认为工作应当是件快乐的事情，如果不是，那么你的生活就会变成一个可悲的地狱。
如何读大学英文作文范文 第七篇
When talking about football, most people will think about the famous football player David Beckham, though he has retired, he is remembered by fans all around the world. It is known to all that football in America is not popular, while the American football is welcomed by the teenagers. Football in America and England is different.
在谈到足球的时候,大多数人会想到著名的足球运动员大卫贝克汉姆,虽然他已经退休了,但他被世界各地的球迷铭记。众所周知,足球在美国是不受欢迎的,而美式足球则深受青少年的欢迎。足球在美国和英国是不同的。
In America, a lot of teenagers play football, but the football looks different from other countries. It is elliptical and the teenagers play it with wearing the helmet to protect themselves. They need to grab the ball and then have the strong body touch, only the stronger team can go through the barrier, getting the point.
在美国,有很多青少年踢足球,但他们的足球看起来不同于其他国家。它是椭圆的,青少年在打这个球的时候要戴着头盔保护自己。他们需要拿到球，会有强烈的身体接触,只有强大的队伍才能穿过屏障,得到分数。
While in England, the football is known to all, the players use the feet to kick the ball. The World Cup is held every four years and it catches the world’ attention. Football in England is called soccer, it is the world’s sport. There is no doubt that soccer has the largest group of fans.
然而在英国,足球是为大众所熟悉的,球员用脚来踢球。世界杯是每四年举办一次,吸引了世界的注意力。足球在英国被称为英式足球,它是世界上第一的运动。毫无疑问,足球有着最大的粉丝群。
Though soccer in America is not popular, but as more teenagers start to fall in love with soccer, in some day, Americans will be crazy about soccer.
虽然足球在美国不受欢迎,但随着越来越多的青少年开始爱上足球,在某一天,美国人将为足球疯狂。
如何读大学英文作文范文 第八篇
>Directions:
Study the following set of cartoons carefully and write an essay in which you should
1)describe the cartoons,
2)stating its main idea, and
3)giving your comment.
You should write about 160-200 words neatly on ANSWER SHEET 2. (20 points)
>参考范文
In the cartoon we can see a tall and thin man, along with a short and stout man are using suitable hotpot for dinner. Apparently, the picture aims to emphasize that anything to be done must be measured in advance so that we are able to find a proper way to do it.
This same principle applies to solving any other problem. Firstly, when we want to know the reality of something, we must describe it like it is, getting rid of our prejudices and exaggerations, so that we can have an unbiased view. Secondly, the object should be analyzed in a concrete way so that we can grasp the reasons and rules of it. Thirdly, we must adapt our approach to solving a problem, for each situation is different from the others. So we must view a problem from different perspectives.
The cartoon implies different meanings to different people. A teacher should adopt different teaching methods according to the students in the class; a doctor should prescribe different treatments according to the patient’s symptoms; a farmer should seed different plants according to the various conditions of the earth. From a philosophical point of view, dissimilar problems should be approached differently. Good results come from attentive analysis of a problem.
如何读大学英文作文范文 第九篇
“The people who get on in this world are the people who get up and look for circumstance they want, and if they cannot find them, make them.” Such is the remark made by Bernard Shaw, a great writer. This view has been shared now by more and more people. I’m very glad to receive college education and i reached the conclusion that i have come to college not for one single reason, but for many.
“这世上的成功之士，是那些奋力寻觅自己想要得到机遇的人们。倘使找不着机会，他们就自己创造机会。”这句名言是一个伟大的作家萧伯纳写的。被原来越多的人分享着。我很高兴能够接受大学教育，我总结出我想上大学不单单是为了一个原因，而是很多个。
First, university is such an ideal place to broaden my horizon and make more friends. The youth of 21stcentury should be open-minded, instead of being a person with a tunnel vision. I’m ready to meet more challenges and make more friends during the four years.
第一，大学是能开阔我眼界和结交更多朋友的理想之地。作为21世纪的年轻人，我们应该开拓思维，而不是目光狭隘。我已经做好在这四年内接受挑战和认识更多朋友的准备了。
Second, I’m unwilling to step into the society straight after high school. I’m afraid I’m not fully prepared for the working environment: complicated interpersonal problems, jockeying for position, a tremendous amount of pressure and etc. I have to face various kinds of major conflicts as well as trivial things. I seem to be over-pessimistic, but that actually accounts for part of my choice.
第二，我不愿意在高中之后就直接进入社会。我害怕我没有完全做好踏入工作环境的准备：复杂的人际问题，用手段谋取职位，巨大的压力等等。我必须面对各种重大冲突还有琐碎事情。我也许是过度悲观了，但是事实上这也是我做出选择的一个原因。
Finally, thanks to the all-out support from my parents, i am able to further my study in university. I’ll spare no efforts to live up to their expectation on me to be a well-trained and well-rounded person.
最后，幸好有我父母的全力支持，我才得以在大学继续我的学业。我会不留余力地满足他们的期望成为一个训练有素全面发展的人。
I will learn experience and challenge myself in my college life and be an outstanding person of future.
我会在大学生涯中学习，经历和挑战我自己，在未来成为一个佼佼者。
如何读大学英文作文范文 第十篇
With time goes by, it becomes a bit hard for me to remember everything about myself at the first day of my college life. However, there was one thing for sure that I did feel quite excited and curious about my university. There is no doubt that students like me have struggled for a long time so that can be permitted to enter the university.
随着时间的流逝，记得在我的第一天大学生活对我来说变得有点困难了。然而，有一点是肯定的，我对大学真的感到很兴奋很好奇。毫无疑问，很多像我这样努力了很长时间才可以进入大学的学生。
Bringing with expectation, I got into Zhejiang Gongshang University. Generally speaking, it\'s an interesting and fantastic place for us to study and live in. Every day a series of outgoing people get into my eyesight. Curious and out of politeness, I\'d talk to them heart to heart. Here I make friends with my new classmates from everywhere around China. What\'s more, time and weather permitting, I will enjoy jogging or playing basketball with my classmates on the playground, tired but happy. When staying in dormitory, I choose to read news online and sometimes watch a film for relaxing. However, a good student can never leave his study behind. When it comes to study, hard problems never upset me, instead they arouse me. Rather than ignoring it, I\'d think carefully for a while and ask my classmates for help.
带着期待，我进入了浙江工商大学。总的来说，这是一个有趣的，奇妙的学习和生活的地方。每天看着一群群外向的人。带着好奇并且处于礼貌，我想跟他们谈谈心。在这里我和来自中国各地的新同学交朋友。更重要的是，如果时间和天气允许的话，我会慢跑或与我的同学在操场上打篮球，虽然累但很高兴。呆在宿舍的时候，我会在线看新闻，有时也会看电影来放松。然而，一个好的学生永远不会落下他的课业。说到学习，困难不会让我难过，反而会激励我。不是忽略它，而是会认真地思考并向同学求助。
To be honest, there are some things I don’t deal with properly. For instance, once I spent nearly a whole day playing computer games. Personally, we university students are already adults and it\'s our obligation to develop ourselves in college by learning new professional skills. Not until we take a right attitude towards our study and life can we win a rich and colorful experience in college.
老实说，有些事我处理得不够妥善。例如，有一次我花了将近一整天的时间来玩电脑游戏。就我个人而言，我们大学生已是成年人了，通过学习新的专业知识来发展自己是我们的义务。直到我们以正确的态度对待我们的学习和生活，我们才能在大学拥有丰富多彩的经历。
如何读大学英文作文范文 第十一篇
Hello I\'m glad to be here to give a speech about my fresh experience in China Agriculture University.
First I must say the campus life is really different from what I have experienced in high instance,I used to lean upon my dormitory teacher to wake me up on now I have to set several alarm clocks to make myself could hear them in the morning otherwise I would miss my then even worse there would be nobody remind me
except my teacher!So the differences are everywhere and I could easily find change of life is great and it\'s wonderful:I have more time of my own and the rights to decide how I live.
My campus activities are rich and English has become a habit to me cause I plan to study abroad in next few Guzheng is my favorite have kept on practising it since I was a little girl and I wish to win more competitions in my campus life.
Our university has the first level equipments and the most experienced teachers,also has the best students(laugh).I consider it to be a honor that I\'ve got a chance to study here and I sincerely hope that we could live wonderful lives in our campus!
家好，今天我很高兴能在这里做一个关于我的新鲜经验在中国农业大学演讲。
首先，我必须说，校园生活与我在高中时所经历的确实不同，例如，我曾经依靠我的宿舍老师准时叫醒我，但现在我必须设置几个闹钟让自己早上能听到它们，否则我会想念我的课，更糟糕的是没有人提醒我。
除了我的老师！因此，差异无处不在，我很容易找到它们。生活的变化是伟大的，它是美妙的：我有更多的时间，我自己的权利和决定我如何生活。
我的校园活动是丰富多彩的，学习英语已经成为我的习惯，因为我计划在未来几年留学。扮演Guzheng是我最喜欢的活动。我一直在练习的时候，我还是个小女孩的时候，我希望能在我的校园生活赢得了更多的比赛。
我们的大学有一流的设备和经验最丰富的老师，也有最好的学生（笑），我认为我有机会在这里学习是一种荣誉，我真诚地希望我们能在我们的校园里过上精彩的生活！
如何读大学英文作文范文 第十二篇
We all known that reading should focus on method, but what methods are good for reading? Firstly, the difficulty of the book you read should be moderate.
Too difficult or too easy are not so good. If you find a book is too difficult to read, just put it aside and find an easier one instead.
Secondly, read the books that are beneficial for you, which can help you in your career as well as in life.
Thirdly, for those simple books or those without deep meanings, you can scan over them, but for those meaningful and beneficial, you should read them intensively and remember to take notes.
Finally, don\'t be shy to ask questions, because anyone could be your teacher. These approaches are general ones and each of you should have your own reading methods that make your reading fruitful.
怎样读书英语作文其他推荐：
如何读大学英文作文范文 第十三篇
Which place we look forward to university, the number of students of senior three. University life, every high school students dream of want to experience. At least I was at that time. But, to be honest, the university for me at that time is a kind of imagination of good, but how, I want to now I didn\'t have a certain understanding to him.
In college, we won\'t have the teacher make the teachings and anticorrosive tireless explains. Won\'t have too many exercises and tests every day; Don\'t every day in order to score, ranking and anxious, upset... In the experience of college life this month, there is such a thing let me more impressive: in the first class of the university, there are two girl for a few minutes late, according to the habit of playing before the report into the classroom. But then the teacher said: xxxin the university, if you be late for class or something you want to leave early, you don\'t have to report, just quietly in and out from the back door, it is good to do not affect you...xxx After this, I also met in high school even dare not even think about other things. Can at any time in and out of the dormitory and the school, for example, because of the need to accomplish something to skip class, etc.
So, I concluded that university, is a completely on the process of consciously. If high school we or a chick, so we can say of university has been growing up, away from the shelter of parents, away from the teacher\'s supervision, the rest of the only one to do the master of himself.
So, now we are going to manage themselves, their planning their beautiful university life, and ensure that the future can smile about their college life.
At the university of the second characteristic is to have more time and space, the university will have a class from 5 points to the dormitory in the morning until 10 PM back rest; Also won\'t because like to see a dream of red mansions but afraid to be the teacher found and hide things, and more importantly, there are all kinds of activities in the university for you to participate in and experience, and these are considered in high school is a waste of time. In fact, we can learn much knowledge from these things - and without the knowledge of the textbook, learned a lot of experience or lessons, learn from the university of rich and colorful...
So, I think, is more important than knowledge ability, and ability to training needs a process, the university is such a good process.
大学，多少高三学子向往的地方。大学生活，每一个高中生都梦寐以求的的想去体验一番。至少当时的我是这样。但是，说句实话，大学对那时的我来说只是一种想象中的美好，但究竟如何，我想现在的我才对他有一定的了解。
在大学，不会再有老师苦口婆心的教诲和防腐不知疲倦的讲解;不会有每天做不完的习题和试卷;也不会天天为了分数、名次而焦急、苦恼……在体验大学生活的这一个月中，有这样一件事让我印象比较深刻：在大学的第一堂课上，有两个女生迟到了几分钟，按照以前的习惯打报告进教室。但后来老师说：“在大学中，如果你上课迟到或者有事想要早退的话，你不用打报告，只需悄悄地从后门出入，不要影响大家就好……”在这以后，我也遇到过其他在高中甚至想都不敢想的事情。比如可以随时出入宿舍和校门，因需要完成某事要逃课等。
所以，我总结出：大学，是一个完全靠自觉的过程。如果高中的我们还是一只雏鸟，那么大学的我们可以说已经长大，远离了父母的庇护，远离了老师的督促，剩下的只有自己做自己的主人。
所以，现在的我们要自己管好自己，自己规划自己美好的大学生活，并自己保证今后能够笑着谈起自己的大学生活。
大学的第二个特点就是有更多的时间和空间，大学中绝不会有从早上5点出宿舍上课直到晚上10点才回去休息的情况;也不会因为喜欢看《红楼梦》但怕被老师发现而东躲西藏的事情，更重要的是，在大学里有各种各样的活动等着你去参加和体验，而这些在高中都被视为纯属浪费时间的事情。其实，从这些事情中我们也能学到许多知识——课本里并没有的知识，学到许多经验或是教训，学到大学的丰富多彩……
所以，我认为，比知识更重要的是能力，而能力地培养需要一个过程，大学则是这样一个很好的过程。
如何读大学英文作文范文 第十四篇
My Campus Life
youth is a beautiful word to our is the most memorable period of our am 20 years old and i am studying in XXX found that the school life is happy and make lots of friends on school campus,and the teachers in our school are kind and they impart knowledge to study hard at school and try to get good marks in the class,because i want to be a useful person for the society in the future and to fulfill my I prefer to stay alone, reading and listening to the music, but I am not lonely, for I like to chat with my classmates about almost favourite sports is playing volleyball,i like to play volleyball with my enjoy the time at school,that will be the most memorable period of my life.
我的大学生活
青春对于我们青少年来说是一个美丽的词语，青春是我们一生中最值得回忆的时代。我今年20岁，在一间大学上学。我觉得学校的生活是开心的是充满喜悦的。在校园里我交了很多的朋友，学校里的老师都很和善，他们传授知识给我们。在学校，我很努力地学习争取好成绩，因为我希望以后我可以成为一个对社会有用的人和实现我自己的梦想。有时，我喜欢一个人看看书听听音乐，但是我并不觉得孤单，因为我喜欢跟班上的同学一起聊天。打排球是我喜欢的运动，我喜欢跟我的朋友一起打排球。我享受学校里的时间，那将会是我一生中最值得回忆的时光
如何读大学英文作文范文 第十五篇
Nowadays, social practice has been brought to great concern among colleges and universities increasingly. During summer or winter holiday, college students are encouraged and organized to participate in all kinds of social practice activities, such as part-time jobs, volunteering teaching and fieldwork.
如今，社会实践在高校中不断引起极大关注。在寒暑假期间，学校都鼓励或者组织学生参加各种社会实践活动，如兼职工作，支教和实习。
There is no doubt that students can benefit a lot from social practice activities. First, they are provided with more chances and opportunities to contact with our real society and broaden their horizon. Second, it is a good chance for them to apply their theory knowledge to practice and improve their ability. Third, students can enjoy the happiness of work and realize their value.
毫无疑问，学生可以从社会实践活动中受益很多。首先，他们有更多的机会和机遇与来接触我们的现实社会并拓宽视野。第二，那是让学生把理论运用于实践的并提升自我能力的一个好机会。第三，学生可以享受来自工作的快乐并实现自我价值。
However, there are also some things needed to be noticed in the process of taking part in social practice activities. For example, students should take care of themselves well and interchange labor and repose during the work. In addition, they should not ignore their studies when they are working.
然而，在参加社会实践活动的过程中有些事情也是需要注意的。例如，学生应该照顾好自己，处理好休息和工作的关系。再者，在工作的时候他们不应该把学习抛到脑后。
如何读大学英文作文范文 第十六篇
New life begins! I\'ve been expecting this moment for a long become a college student .
All good things must come to an end ! I am now apart from my family members and many good am awared that I will have to do everything on my own .
Being responsible is the exact thing that I am supposed to think about! I\'m now dealing something responsibly with my new enjoy being together with them,they just like my good friends in high school,being kind and thoughtful !
My college is a place for a new beginning ,I\'m sure I\'m taking a new life ,everything here is full of challenge,quite different from things in high school,teachers are not going to tell you exactly what you are going to do ,you will have to make your own decisions.
So far,I\'m geting along so well with people aroud me ,college provides me with chances and challenge,I\'m going to make a difference to my life!And I have every confidence on will still have to move on......
新生活开始了!我一直期待这一刻很久了。最后,我成为一个大学生。
所有美好的事物都必须结束!我现在除了我的家人和许多好朋友。我知道我要做我自己的一切。
负责的事情我应该思考!我现在负责任的事情处理我的新室友。我喜欢和他们在一起,他们就像我的好朋友在高中的时候,仁慈、体贴!
我的大学是一个新的开始,我敢肯定,我的新生活,这里的一切都充满了挑战,完全不同于高中,老师不会告诉你要做什么,你必须自己做决定。
到目前为止,我真好我很好与人有关,大学给我提供了机会和挑战,我要改变我的生活!我对自己有信心了。我仍将继续……
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